
PROTOKOL Nr XIV/2011
obrad XfV sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 20 priilziernika 20ll roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 19 radnych (90,5%).

Nieobecni usprawiedliwieni :

1. Pawel Kl6ska
2. Antoni Obsadny

W obradach uczestniczyli zaproszeni go$cie wedfug zalqczonych list obecno$ci,

Porzqdek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno$ci obrad
2. Przedstawienie porz4dku obrad )ilV sesji Rady Miejskiej
3. Wybor sekretarza obrad )ilV sesji Rady Miejskiej
4.Przyjgcie protokotu )ilfl sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dziataniach podejmowanych

w okresie migdzy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji zadafiw poprzednim okresie

nxilaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zapytama radnych
8. Zapytania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i sottysow
9. Uchwalenie zmiany miejscowego planu zagospodarowaniaprzestrzennego terenu

polozonego w Ostrzeszowie w rejonie ulic. 1 Maja, LeSnej, Al.Wojska Polskiego

i Zamkowej (nr 63120ll)
10. Uchwalenie Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem

Miasta i Gminy Ostrzesz6w na lata 2012 - 2016 (nr 69/201 l)
l1 Wybory lawnik6w s4dowych na kadencjg AAn - 2015 (nr 68/2011)

12. Informacja o stanie realizacji zadah oSwiatowychza rok szkolny 2010/l I
w gminie Ostrzesz6w

13. Podjgcie uchwal w sprawie:
a) ustalenia stawek podatku od nieruchomo$ci m2011 rok (nr 65/2011)

b) okre$lenia wysoko$ci rocznych stawek podatku od $rodkow transpotowych
(nr 66/201 1)

c) okre$lenia wzor6w informacji i deklaracji podatkowych (nr 67f20ll)
d) trybu i sposobu powotywania i odwotywania Zespolu Interdyscyplinarnego

oraz szczegc>lavvych warunk6w jego funkcjonowania (nr 701201 1)

e) zmiany u"h*uly nr )ilU7 6/20ll Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia 3l sierpnia

z}n roku w sprawie zatwierdzerna do realizacji projelrtu systemowego pt.

,,Indywidualizacj a navczania w klasach I-m szkol podstawowych w Gminie
Ostrzesz6u/' o nr POKL. 09. 0 I . 02-3 0-07 9 | ll wspolfinansowanego w ramach

Europej skiego Funduszu Spoleczn ego z Programu Operacyj nego Kapital Ludzki

(74/2orr)
14. Informacje o oSwiadczeniach maj4tkowych skladanych w 201I roku:

a) Przewodnicz4cego Rady Miej skiej
b) BurmistrzaMiasta i Gminy

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
16. Sprawy r62ne i informacje
17 Zakariczenie
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Do n-ktu l-go.Otwarcie i stwierdzenie nrawomocnoSci obrad
Radny Edward Skrarpek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworryl
obrady XIV sesji Rady Miejskiej i stwierdzrt,2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do n-ktu 2-eo Przedstawienie nonadku obrad XfV sesii Radv Mieiskiei
Radny Edward Skrarpek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
porzqdek obrad, l<Iory radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.
Mariusz Witek - Burmistrz wni6sl o przryjpcie w punkcie 13 ppkt e) pro-
jektu uchwaty w sprawie zmiany uchwaty nr )ilV76l2Ull Rady Miejskiej
Ostrzesz6w z dnia 3l sierpniaZDll roku w sprawie zatwierdzenia o rea-
lizacji proj ektu systernowego p.,,Indywidualizacj a nauczania w klasach
I-I[ szkol podstawowych w Gminie Ostrzesz6d' o nr POKL.09.01 .02-30-
079111 wspffinansowanego w ramach Europejskiego Funduszu Spolecz-
nego z Programu Operacyjnego Kapital Ludzki (74/2011).
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,,zd') przyjgla zgloszony wniosek.

Dp p-ktu }so Wvb6r sekretarza obred XfV sesii Radv Mieisldei
Przewodniczqcy Rady Miejskiej zglosil kandydaturg radnego Slawomira
Odrobiriskiego na sekret arza obrad dzisiej szej sesj i. Radny S lawomir
Odrobinski wyrazil zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w -zd') wybrala radnego Slawornira
Odrobifiskiego sekrstarzem obrad )ilV sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu #so Pnzviecie orotokolu z XIII sepii Radv Mieiskiei
Radny Ctrzegorz Wigcek - I Wiceprzewodniczgcy Rady Miejskiej
w zastgpstwie nieobecnego radnego Antoniego Obsadnego - sekretarza
obrad )ilII sesji Rady Miejskiej przedstawil wniosek o przyjgcie protokolu
z )(Itr sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,d') przyjplazgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zalqcnik do protokolu.

Do n-ktu $go Informacia Pnewodniczqceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
nodeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
informacjg.
Informacja stanowi zatqcznik do protokolu.

Do p-ktu Geo Informacia Burmistna Miasta i Gminv z realizacii zadafr
w pourzednim okresie zwlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiej
Mariusz Witek - Burmistrz przdstawil powyzszq infiormacje.
Informacja stanowi zal4czmk do protokolu.

Do p-ktu 7-go Internelacie i zanvtania radnvch
Radny Adarn Zawadaponawia zgloszony juz problem braku inwestycji
i dziatah na drogach wojew6 dzkiclU w szczegolno$ci w zakresie Sciezek
pieszo-rowerourych, bezpieczeristwa poruszaj 4cych si g na tych drogach
oraz konieczno$ci budowy odwodnicy drogl w 449, kt6ra przebiegaprzez
miasto. Dochodz4 sygnaly, ite sq nowe zarysowania na starej substancji
mieszkaniowej, murze cmentarnyffi, o istniej4ca tzur. droga tranzytowa
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na odcinku od ul. Zamkowej do ronda przy ul. Kolejowej jest w cnraz
gorszym stanie: fatalna zielefr, koleiny, przelomy, zdegradowana na-
wierzchnia, du2;e zastoiska wody, obnizone kratki Sciekowe. W zwiq.zku
z tym wnosi o podjEcie wspolnych dzialan samorz4du gminy i powiatu
w zakresie zwr6cenia sig do Wielkopolskiego Zarz4du Drog Wojewodz-
kich w tej sprawie.
Kolejny raz zglasza potznbg wykonania nawierzchni alejek na cmentarzo
przy ul. Ko$ciuszki. Brak utwardzonych $ciezek uniemozliwia szczeg6lnie
wiosnA po roztopach" spokojne przej5cie po tym terenig dlatego widzi
koniecznoSc wykonania choiby nawierzchni gl6wnego deptaka - od bramy
glownej do pomnika. Proponuje zastanowic siq nad sposobem ronr,riqzania
sytuacji parafii spelnia funkcjg cmentarza komunalnego i jest miejscem
urocz.ysto Sci patistwowych.
Radny Zbigniew Kajser 

^Nraca 
sip z propozycjq lvy$t4pienia do zarz1du

w sprawie ulic Ko$ciuszki i Piastowskiej - naprawa nawierzchni, budowa
chodnika, wykonanie pobocza. Radny bgd4c wcze$niej czlonkiem sejmiku
woj ewo d zfrxr a otrzymal zap ewni eni e wykonani a prac pr ry ul. P i astowski ej

po zakoriczeniu budowy kanalizacji. Sugeruje zwrocic sig do wlasciwego
zarzqdcy w/w drog o przyjecie tych inwestycji do swoich planow.
Odnosi siq do niezadowalajqcej go odpowiedzi jaka otrzymal na zapytanie
zlohone na XII sesji Rady Miejskiej, a dotyczqce nadzoru gminy nad
prowadzonymi inwestycjami. Powotuj4c sig na artykul w sprawie drogi
na Balczyng zamieszozony w ostatnim wydaniu ,,Czasu Ostrzeszowskiego",
zglasza koniecznofi( przyjrzenia sig wykonaniu tej inwestycji. UwULU
ze odcinek drogi od ronda na skrzyzowaniu ulic Kqpielowej i Pogodnej
do kofca miejscowosci Olszynawykonany jest bardzo dobrze, podobnie
jak fragment od kapliczki w strong Rogaszyc, natomiast wqtpliwoSci
co do zgodno$ci ze sztukq budowlan4 wzbudza wykonanie $rodkowego
przedziatu tej drogi tj. na wysokosci wzniesienia Balczyna, zuftaszcza
fatalny stan przepust6w. Uwae4 2e drogawykonana w ten sposob nie
powinna zostad odebrana przez inwestora.
Wnosi do Burmistrza o przyjrzenie sig temu tematowi.
Radna Miroslawa Modrzyriska zapytuje w imieniu mieszkafic6w wsi
Szklarka Przyg. czy sA plany budowy kolejnego odcinka chodnika
w tej miejscowo6ci.
Wnosi o przegl4d ponoczy drog na terenie gminy i w raeie koniecznofci
podjgcie dzialafr zmierzaj4cych do poprawy ich stanu. Szczegolnia zwraca
uwagQ na wyrobione pobocza prz.y drodze wojewodzkiej w 4M, ktora wy-
korzystywana jest przez samochody cigzarowe jako objaed drogr krajowej
nr 11.

Radna Krystyna Sikora zglrasza lixczne zapytana mieszkat'rc6w dotyczqce
procesu restrukturyzacji Szpitala Powiatowego w Ostrzeszowie - druk
zgloszeniowy w zalqczeniu.
Radna Beata Caliriska wnosi o ronnhenie mozliwoSci przyznawania
styp end i ow z-a szczeg6lne o s i4g ni gci a dla uczni 6w szkol po d stawowych
i gimnazj6w. Uwaia, ie przyznanie takich wyr62nieh dziala motywuj4co
na uczni6w.
Radny Henryk Kajser wnosi o uryja$nienie dlaczego oSwietlenie ulicznena
kilku ulicach w miefcie m.in. ulica tr-{<owa i Ko$ciuszki jest wlqczone
w ci4gu dnia.



4

Zapyntje o inicjatoraaraz cel ustawienia znaku drogowego zakaz ruchu
na ulicy Wiosny Lud6w prry Banku Spoldzielczym.
W zwi4aku ze zblizaj.pym sig okresem zimowym kolejny raz porusza
kwestig organizacji przetargu, warunkow i nplaty za wykonane ustugi
na zimowe odSniezanie dr6g. Kornisja Rewizyjna dwukrotnie badala

il#fi:i,1tl$#;*'ffixHf iitt'*,,TfrTffi xs',Yi*,".
taryzowai.drogi na terenach wiejskicll 2eby bylo wiadomo na etapie

3,i;:ilffiil{iitrlH,t1?ff;#'"*::TiTt:ffi,Ifr :'uoodzenie'
Wnosi o podjgcie dzialan zmierzaj4cych do ustawienia znaku oznaczajecego
pocz4tek miejscowosci Roj6w od strony Kobyla G6ra we wlaSciwym
miejscu - ok. I km wcze$niej ni2 obecnie. Obecne ustawienie znaku powo-
duje wprowadzanie w btad szczegillnie osoby przyjezdne, gdyz kilka dom6w
nalez4cych do wsi Rojow znajduje sig przezd tablicq miejscowo$ci. Znak

[?,?*:L?;i:ffi *ffi?&T#[f%H'"ilr:?ffi:Tlr;T:X
sytuacyjny w celu prawidlowego umiejscowienia tablicy.

3tr#l'".,;1'#il*T[itHKXIi&?ri,ff ":"H:trK*t'ilJtr;w tej sprawie nrylaszcz\ 2e zbiha sig czas roztop6w i w prz5padku
konieczno$ci prowadzenia napraw tej drogi Wydzial inwestycji i Gospodarki
Komunalnej nie podejmi e dziatafi w tym zakresie twierdzqc , 2e riejest to

&:::ffiifr r,,il"f-,ll;sff #'"31i?3#:,:'fi #jfiffili,1""'
Wnosi o informacje czy poczyniono jakiekolwiek dzialania od ostatniej
interwencji w tej sprawie.
Radny Andrzej Og6rkiewi cz w imi eniu mie szkafrc6w miej scowo Sci

Olszyna i Roj6w, a zwlaszcz.adomostw polozonychprry ul. Kqpie-
lowa - Olszyna Rogaszyce zglaszabrak znak6w ograniczenia prgdkoSci
na tym odcinku. Wnosi o ustawienie w/w oznakowania oraz za radnym
Zbigniewem Kajser zglasza problem przepust6w przy tej drodze.
WczeSniejsze zgloszenia dotycz4ce przepustu pozostaj4 od 2 miesiecy
bez odpowiedzi.
Radny Henryk Mackanid wnosi o zwr6cenie uwagi na corazbardziej
popularny proceder wyrozenia i m4gazynowania gruzu i ziemi
na prywatnych posesjach. Szczeg6lnie jest to widoczne przy zjetdzie
z drogr krajowej nr I I w kierunku Kr6lewskiogo, gdzie magazynowane
s4 duze ilosci tych material6w, w taki sposob, ire zalegaja w rowactr, a nawet
m jezAni. Nie stanowiloby to problemu jeireliograniczaloby sig do terenu
prywatnego, ale jezeli zasypywane se rowy prqy drogach, to konieczna jest
interwencja Strazy Miejskiej, kil6ra powinna przyjrzed sig temu procederowi.

Do n-ktu &eo Zanvtania i wnioski nnewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Mieczyslaw M4dry - Przewodniczqcy Dzielnicy nr 4 w imieniu
mieszkat'rc6w t^rt. Osiedli Le$nego i Pisarzy zglaszaproblem dotyczqcy
sprz4tamia zalegalecego, ntfiaszcza po zimie piasku. Twierdzi, 2e w tym
roku firma sprz4taj4ca nie wykonala zadnych prac porz4dkowych na tym
terenie.
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Wnosi o zwr6cenie uwag sfuzb porz4dkowych na posesjg lvraz z domem
polozonei prry skrzy2owaniu ulic le$nej i I Maja gdzie zdarzajq sig
tragSczne wypadki - 2 zgony we wrze$niu, spozywa sig trunki alkoholowe
w4cha kleje. Uwaz,4 2e jeireli nie zostanq podjAte czynno$ci zmierzaj4ce
do zaprzestania tych peroceder6w, moze doj$i do kolejnych tragedii.
Andrzej Malachiriski - Sottys wsi Szklarka MySln.w imieniu mieszkaricow
zapytuje czy planowana jest budowa chodnika w tej miejscowo$ci.

I)o n-ktu $go flchwalenie zmianv miejscowego nlanu zagosnodarowania
przpstrzenneso tercnu noloioneso w Ostmeszowie w reionie plic:
I Maia.,r,c$nei. Al.woiska Polskieso i Zamkowei (nr 63/2011)
Mariusz Witek - Burmistrz om6wil szczegolowo projekt uchwaly
wraz z zal1cznikami. Ponadto wyja$nil, o ile Rada Miejska chcialaby
zmienii zapisy w przedstawionym projekcie to proedury nad zmian4
planu musze by6 wznowione i prowadzone na nowo od poczqtku.
Radny Aleksander f6zefiak podkreslil, ze wycofaliSmy temat z poprzedniej
sesji, aby mied czas na zastanowienie siq i przemy$lenia. Wnosi o dopisanie
do planu ,,zakazur do dystrybucji produld6w spo2ywczyctf'.
Radny Zbigniew Kajser stwierdza" 2e sA to tereny atrakcyjne i nie nale2y
utrudniai zago spodarowani e.
Zapytuje:
- cTy wnioski, ktore zostaly zlozonesq zalatwione pozytywnie,
- czy s4 wytyczone drogi dojazdowe do garuZy,
- z czego wynikaj4 zmiany na obiekly handlowe - we wnioskach sig nie

dopatrzrylenr"
- co jest w obecnym planie.
Burrnistrz odpowiedzial, ze nie mozna wprowadzat zakaz6w i nie ma
ich w zadnym z uchwalonych przez Rade Miejska plan6w zagospodaro-
wania.
Teresa Sufiryd - Naczelnik Wydziatu wyjaSnila spos6b zalatwiema
wniosk6w zloZonych do zmiany planu *gorpodarowania.
Artur Derewiecki - Radca Prawny Urzqdu Miasta i Gminy poinformowal
Rade Miejsk4 o wyrokach s4dowych w sprawie plan6w zagospodarowania
przestrzennego.
Radny Kazimierz Bacik zapytuje cry w strefie ekonomicznej s4 zapisy
o zakazach. Czy zapisy, o kt6rych mowimy dotyczq innych teren6w.
Burmistrz odpowie.dzial,2e kazdy plan zagospodarowania ma swoje
Uwanrnkowania i zapisy.
Radny lMarek Czwordon podkre$la, ze sprawy planu byly szczeg6lowo
analizowane na posiedzeniach stalych Komisji Rady iteraz zaczynamy
dyskusjp od poczatku. Czas na posiedzeniach Komisji to czas stracony
Radny Aleksander J6zefiak informuje, ze sa biura projektowg ktore
wprowadzajqdo plan6w zakazy i uchwaty dot. zatwierdzenia planu nie s4
uchylane przez nadz6r Wojewody.
Radny Henryk Kajser stwierdza, 2e kazdy radny znalazl by kwestig., ktor4
chcialby umiesii w planie.
Radny Slawomir Odrobifrski strvierdza, ze jest to zbytni a szczegolowoS6
i ingerencja.
Radny Kazimierz Bacik wnosi o zakoriczenie dyskusji i przystqpienie do
glosowania.
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C*osowanie wniosku "wni e sieni e zapi su dotycz4c ego rakaan dystrybucj i
artykul6w spozywczych" - 7 glosow,,zd', 10,,przecid' i 2,,wsttzyrnuj4ce"

- wiosku nie przyjgto.
Rada Miejska 12 gtosami ,.d',7 ,,wstrzymuj4cymi" podjgta uchwalq.
Uchwala Nr )ilV/8412011 stanowi zal4cznik do protokolu.

Do lrlrdu l0-go Uchwalenie Wieloletnieso Programu Gosnodarowania Mieszkaniorwm
Zasobem Miasta i Gminv Ostrzesz6w na lata 2012 - 2016 (nr 69/2011)
J6zef Cnrordon - Naczelnik Wydziatu Promocji i Rozwoju Gminy
przedstawil polvyzszy projelc uchwaty. Projekt byl przedmiotem possie-

dzenia statych Komisji Rady Miejskiej i zostal pozytywnie zaopiniowany
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,,zd') podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )ilV/8 51201I stanowi zalqcznik do protokolu.

Do p-ktu ll-eo Wvbory lawnikdw sadowych na kadencie 2012 - 2015 (nr 68/2011)
Radny Henryk Mackanii - Przewodnicz4cy Zespofu ds. zaopiniowania
kandydat6w na lawnik6w przedstawil opiniq Zespolu
Opinia stanowi zat1cznik do protokolu.
Wlodzimierz Piekarc zyk - Sekretarz przedstawil nastgpuj 4ce proj ekty
uchwal w sprawie:
- zgloszenia kandydata na lawnika, kt6re pozostawia sig bez dalszego
biegu (nr 72/2Al\.
Stale Komisje Rady Miejskiej jednoglo$nie (19 glosow ,,2d") pozytyw-
nie zaopiniowaty pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,,za:') podjgla uchwalg,
Uchwala Nr )ffV/86/2}ll stanowi zalqczmk do protokolu.

- zgloszenia kandydata na lawnik4 ktore pozostawia sig bez dalszego
biegu (nr 7312011).

Stale Komisje Rady Miejskiej jednogloSnie (19 glosow ,d') pozytyw-
nie zaopiniowaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,,zt') podjqla uchwatE.
Uchwala Nr )ilV/S7l20ll stanowi zal1cznk do protokolu.
Przewodniczacy Rady Miejskiej wni6sl o powolanie Komisji Skrutacyjnej
celem przeprowadzernatajnego glosowania w sprawie wyboru lawnik6w
do Sadu Rejonowego w Ostrzeszowie i S4du Okrggowego w Kaliszu.
oraz z$aszanie kandydatur do tej Komisji.
Radny Andrzej Ogorkieiwicz zglosil radnego Adama Boci4gg, kt6ry nie
wyrazit zgodny na kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej.
Radny Arkadiusz Suchanecki zglosil kandydaturg radnego Zbigniewa
Kajser - wyrazit zgodg na kandydowanie.
Radny Zbigniew Kajser zglosil kandydaturg radnego Henryka Mackanic

- wpazil zgodq na kandydowanie.
Radna Miroslawa Modrzyriska zglosila kandydaturq radnej Beaty
Calit'rskiej - wyrazila zgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,,zd') powolala Komisje Skruta-
cyjna w skladzie radnych: Beata Calit'rska, Zbigniew Kajser i Henryk
Mackanid.
Komisja Skrutacyjna ukonstytuowala sig: Beata Calit'rska - Przewodni-
azqc1 Zbigniew Kajser i Henryk Mackanit, - czlonkowie.
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Komisja pnystapila do pracy przygotowujqc karty do glosowania.
Przewodniczqca Komisji zapoanala Rade MiejskQ z Regulaminem
wyboru lawnik6w do Sqdu Okrggowego w Kaliszu i do S4du Rejono-
wego w Ostrzeszowie (kadencj a 2al2 - 2015). Regulamin stanowi
zaN4eznik do protokolu.
Akt glosowania. Przewodni ezqca Komisji wyczytywala nazwiska
Radnych, czlonkowie Komisji wrqczali karty do glosowania.
Radni korzystali z kabiny i wrzucali karty do urny.

Pruewodnicz4cy-Rady Miejskiej oglosil 30 minutowq przerwQ w obradach
(godz. tzti - l24r)

Po przerwie na obrady nie wr6cil radny Marek Czwordon.

Radna Beata Calinska - Przewodnicz4ca Komisji Skrytacyjnej przedsta-
wila protokoty dotycz4ce wyboru lawnik6w do S4du Rejonowego
w Ostrzeszowie i do S4du Okrggowego w Kaliszu. Protokoly Komisji
Skrutacyj nej stano w4 zal4czniki do protokotu.
Wodzim ierz Piekar cryk - S ekretarz przedstawil proj ekt uchwaly
w sprawie wyboru lawnik6wna kadencjg w latach 2012 - 2Ol5
(nr 68/2011).
Rada Miejska jednoglo$nie (19 glosow ,,zd') podjqla uchwalg.
Uchwala Nr )ilVlS8/201I stanowi zat1cznrk do protokolu.

Obrady sesji opuScili radni: BeataCaliriska i Arkadiusz Suchanecki.

Do n-,ktu 12-eo Informacia o stanie rcalizecii zadarf, o5wiatowvch za rok szkolny
2010/ll w sminie Ostnesz6w
Marian Grzegorek - Dyrektor Zakladu Obslugi Plac6wek Oswiatolvych
przedstawil powyisz4 informacjg. Inform acja zostala szczegolowo
om6wiona na posiedzeniach stalych Komisji Rady Miejskiej
Informacja stanowi zatrqcznik do protokolu.

Do p-litu llgo Podiecie uqlrwal W snrawie:
a) ustalenia stawek nodatku od nicruchomo$ci na 20ll rok (nr 65/2011)

I6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostal pozlrtywnie zaopiniowany przez stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Rada Miejska 15 glosami ,,zd',1 ,,wstrzymujqcym" podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )ffV/&gf?:Oll stanowi za*qczn\k do protokotu.

Na obrady wrocila radna Beata Caliriska.

b) okreSlenia wvsqko5ci rccznvch stawek nodatku od Srodk6w
transnotowveh (nr 661201 l)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projela uchwaly.
Projekt zostal pozytywnie zaopiniowany przez stale Kornisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (17 glos6w ,,zd') podjela uchwalg.
uchwala Nr )ilv/9anwl stanowi zalqcznik do protokolu.
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c) okre5lenia wzor6w informacii i deklaracii podatkowvch (nr 6712011)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zostal pozytywnie zaopiniowany przez stale Kornisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogtoSnie (17 glos6w #{') podjqla uchwalg.
Uchwala Nr )ilV/9ll?0ll stanowi zalqcmik do protokofu.

d) trvbu i snosobu oowolvwania i odwolywanin Zespolu Interdvscvpli-
narnego oraz szczeg6lowvch warunk6w iego funkcionowania
(nr 70/2011)
Ctrzegorz Rycerski - Dyrektor Miej sko-Gminnego Osrodka Pomocy
Spolecznej przedstawil projekt uchwaly wraz z zalqcznikiem. Projekt
byl tematem posiedzema stalych Komisji Rady Miejskiej i zostal po-
zytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Radny Zbigniew Kajser zapytal czy powolanie Zespolu niesie skutki
finansowe-
Dyrektor odpowi edzial, ze tak.
Rada Miejska jednogloSnie (17 glos6w ,&a:') podjEla uchwale.
Uchwala Nr )flV/92/2011 stanowi zalqcznik do protokohr.

e) zmtanv uchwalv nrXIIff6/2011 Radv Mieiskiei Ostmesz6w
z dnia 3l sierpnia 2011 roku w snrawie zatwierdzenia do realizacji
proiektu s.vstemoweeo nt. ..Indywidualizagia naucpania w klasach
I-III szk6l nodstanlowvch w Gminie Ostrzesz6w'o o nr POKL.09.01.
02-30-079/l I wsg.tilfina4sowanego w ramach Europei skieso Funduszu
Snoleczneso z Pfosramu Oneracvineso Kapital Ludzki {7412011)
Mariusz Witek - Burmistrz pnedstawil powy2szy projekt uchwaty.
Rada Miej ska jednoglo$nie ( 17 glosow ,,zd') podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )ilV/93lz}ll stanowi zalqczrrik do protokotu.

Ilo p-ktu l4-go Informacie o oSwiadczeniach rnaiatkowych skladanvch w 20lL roku:
a) Przewodniczaceso Radv Mieiskiei

Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
polvyzsz4informacje. Poinformowal, ze nie otrzymal pisma zUrzedu
Skarbowego w Ostrzeszowie w sprawie o6wiadczeh maj4tkowych rad-
nich.

Przedstawiona informacja stanowi ralqenik do protokofu.
b) Burmistrza Miasta i Gminv

Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil informacjg. Informacja stano-
wi zalqcznik do protokotu.

Do p-ktu lS-eo Odpowiedzi na interpelacie i zapvtania
Burmistrz odpowiadaj4c na zapytania i interpelacje wyja$nil:
- lrystqpimy do Zarz4du Dr6g Wojewodzkich o uporz4dkowanie dr6g
w ich zarz4dzie,

- zrobimy kosztorys gl6wnej $cie2ki na cmentarzu,
- nie planuje sip dalszej budowy chodnikow pray drogach wojewodzkich
Qv M4i 44e\

- zwl4czaniem i wyl4czaniem oSwietlenia ulicznego sq ci4gle klopoty,
ale spr6bujemy to jako$ rontnqzal,
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- przetargna zimowe utrzymanie dr6g jest przygotowany,
- w sprawie znak6w drogowych wystqpimy do zanqdcbw dr6g,
- drogg w Meszynach postaramy sig uregulowad prawne,
- osiedle le ne i pisar4y r zajmiemy sip pCIsprz4taniem,

Na zapytania i postulaty, ra kt6re nie udzielilem odpowiedzi radni
otrzymaj4 odpowiedi na piSmie.
Przewodniczqpy Rady proponuj e ronnuhenie ogloszenia przetargu na

zimowe utrzymanie drog na okres kadencji Rady Miejskiej.
Ponadto w przetargu zapisac sprz4tanie piachu po zirnie przez firmE
od$niezajqc4.
Marian Grzegorek - Dyrektor Zaktadu Obstugi Placowek O6wiatolvych
wyjasnit sprawe ustalania i przyznawania stypedium.

Do p-k!u lGqo Sprawv r6ine i informacie
Radny Jan G6ra podziqkowal za wymalowanie pas6w na ul. Grabowskiej
(droga wojewodzka w 449).
Przewodnicz1cy Rady Miejskiej poinformowat, ze Parafia Rzymsko-
Katolicki wystqpila do sqdu z roszczeniami zwrotu gruntow.
Burmistrz dodal, 2e nie tylko wobec samorz4du z roszczeniami wystqpila
Parafia Rzymsko-Katolicka, ale tak2e Parafia Zydowska i Augsburska.
Tereny te sq obecnie r6znie uzytkowane. S4 na nich obiekty uzyteczno6ci
publicznej, budownictwo wielorodzinne, drogi, itp.
Radny Kaeimierz\ Bacik podzigkowal za informacjg i wni6sl o biez4ce
informowanie o postgpie w sprawie roszczeh.
Burmist rz podapkowal Dyrektorowi Ostrzeszowskiego Centrum Kultury
za pozyskanie Srodk6w na uruchomienie w kinie 3D.
Poinformowal, ze wniosek o pozyskanie Srodkow zewngtrznych Bledzia-
nowa zostal wyr6zniowy.
W dniu 2l pufudziernika br. ,tko-Region" przeprowadzi akcjg,,drzewko
za makulaturg" na parkingr za Baszt4.
Artur Derewiecki - Dyrektor Ostrzeszowskiego Centrum Kultury poinfor-
mowal, ze koszt uruchomienia toTl tys. zl, ale sig oplacilo bo w ci4gu
miesi4ca przych6d z kina wyniosl 45 tys. zl i zustug naszego kina w ciagu
2 tygodni skorzystalo ok. 3 tys. os6b.
Przewod mcz4cy Rady Miej skiej poinformowal :

- Marian Pilot otrzymal wyr6znienie ,,}IIKE' za ksiqrzkq ,fioropusz",
- Przedszkole nr 5 oglosilo konlurs na rurz\ile i logo dla przedszkola"
- kolejne sesje Rady w dniach 24 prhdziernika i 24 listopada br.
Zwr6crtuwsgQ, 2e Naczelnicy Wydzialow Urz$u Miasta i Gminy
orazPrezesi spolek winni w obradach sesji uczestniczyt do kofica.
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Ilo u-kt-u l7-so Zaloficzenie
Przewodniczqcy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,

podzigkowal wseystkim zaudzial w obradach i zamkn4l obrady )ilII sesji

Rady Miejskiej.

Rada podjqla l0 uchwal.
Rada iozpoc"pta obrady o godzinie lP, a zakofrcryhao godzinie l4E.

o brad #:$-trry Miej skiej

^J;3Kr^6,#rou,*inski

Protokolowala:


